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Vragen van het lid Kops (PVV) aan de Minister van Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties over schimmel in Haarlemse sociale huurwoningen 
(ingezonden 24 januari 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Woningbouwvereniging doet niets aan schimmel in 
Haarlemse woningen»?1 

Vraag 2
Hoe acceptabel vindt u het dat bewoners van meer dan 200 sociale huurwo-
ningen in het Haarlemse stadsdeel Schalkwijk vanwege achterstallig 
onderhoud al jaren kampen met schimmel, condens, slechte ventilatie, 
scheuren in de muren etc.? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het schandalig is dat woningbouwvereniging Ymere 
haar beloftes voor een grote renovatie niet nakomt en haar huurders letterlijk 
in de kou laat zitten? Wat is hier de oorzaak van? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het van de zotte is dat de huurders voor deze 
schimmelwoningen nog altijd de volledige huurprijs van zo’n 800 euro 
moeten betalen? Deelt u de mening dat – zolang de noodzakelijke renovatie 
niet is uitgevoerd – bewoners door Ymere gecompenseerd moeten worden? 
Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bewoners van de betreffende woningen zijn voornemens naar de Huurcom-
missie te stappen; bent u ertoe bereid het niet zo ver te laten komen door 
Ymere op de vingers te tikken en ervoor te zorgen dat de noodzakelijke 
renovatie op korte termijn wordt uitgevoerd? Zo nee, wat kunt dan wel voor 
deze bewoners betekenen? 

1 https://www.hartvannederland.nl/nieuws/2018/woningbouwvereniging-doet-niets-aan-
schimmel-haarlemse-woningen/
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Vraag 6
Kunt u in kaart brengen bij hoeveel sociale huurwoningen in den lande 
sprake is van vergelijkbaar achterstallig onderhoud, wat daar de oorzaak van 
is en wat u daaraan gaat doen?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen 2


